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 »صنایع پشتیبان«
 وارد لیگ بسکتبال شد

ایسنا: پس از منحل شدن تیم شهرداری 
نماینده  صنایع پشتیبان  تیم  بندرعباس، 
هرمزگان در لیگ برتر شد. پس از منحل شدن 
تیم بسکتبال شهرداری گرگان و عدم حضورش 
در فصل جدید لیگ برتر، باشگاه صنایع پشتیبان 
ورزش هرمزگان با پرداخت مبلغ ورودی 
مسابقات به فدراسیون، رسما در فصل جدید 
مسابقات حضور خواهد داشت. محمدباقر 
صنایع پشتیبان  باشگاه  مدیرعامل  کشفی 
ورزش هرمزگان، ضمن تایید این خبر گفت: 
ما با خریدن امتیاز حضور در لیگ برتر بسکتبال، 
به صورت رسمی و مستقل وارد مسابقات شده ایم. 
ما ادامه دهنده راه هیچ تیم دیگری نیستیم. به 
این ترتیب، رضا هنگام پور سرمربی دو فصل 
گذشته تیم شهرداری بندرعباس، در این فصل 
هدایت تیم تازه لیگ برتری شده صنایع پشتیبان 

هرمزگان را بر عهده خواهد داشت.

خارجازمستطیلسبز

 تکلیف »ارسلان«  
شنبه روشن می شود

تکلیف قرارداد لیگ برتری ستاره تیم ملی 
کمیته  توسط  روز شنبه  ایران،  بسکتبال 
انضباطی فدراسیون مشخص می شود. در 
ابتدای فصل بود که ارسلان کاظمی ستاره 
تیم ملی بسکتبال ایران با عقد قراردادی 
یکساله به تیم ذوب آهن اصفهان پیوست، 
اما گویا قرارداد همزمان او با باشگاه مهرام 
باعث شده است تا قرارداد کاظمی با ذوب آهن 
فسخ شود. این خبر در حالی منتشر شد که 
چند ماه قبل باشگاه ذوب آهن پس از عقد 
قرارداد با این ملی پوش، به صورت رسمی در 
صفحه رسمی اش ارسلان کاظمی را بازیکن 
ذوبی ها معرفی کرده بود. البته کمیته انضباطی 
فدراسیون بسکتبال قرار است روز شنبه رای 
خود درباره مشکل قرارداد ارسلان کاظمی را 
صادر کند. اکنون باید منتظر ماند و دید که 
این ملی پوش در فصل جدید برای کدامیک 
از دو باشگاه مهرام و ذوب آهن توپ می زند. 
ستاره تیم ملی، فصل گذشته با تیم شیمیدر قم 
قرارداد داشت. او اگر این فصل برای مهرام بازی 
کند، باردیگر با سرمربیگری هاشمی به میدان 

خواهد رفت. 

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم  پرسپولیس با برتری مقابل تیم استقلال تاجیکستان 
راهی مرحله یک چهارم لیگ قهرمانان آسیا شد. باید به هر دو 
تیم تبریک بگویم چون بازی بسیار زیبایی را ارائه کردند و در 
این میان بسیار خوشحال هستم برنده این مسابقه نماینده 
ایران بود. پرسپولیس بر حریفی پیروز شد که برای عبور از 
آن مشکلات زیادی در مقابل داشت. تیم بیش از ۴۵ روز بود 
مسابقه رسمی نداشت و حریف در کوران مسابقات قرار داشت. 
بازیکنان ملی و کلیدی در انتخابی جام جهانی بودند و دیر اضافه 
شدند. نفرات جدید فرصت محک خوردن را با تیم نداشتند و 
باید این اتفاق در دیدارهای رسمی و تدارکاتی می افتاد. زمین 
چمن ورزشگاه طبیعی نبود و عادت به این کیفیت چمن 
نداشتیم. حریف هم مرموز و ناشناخته بود و خیل عظیمی از 
هواداران در ورزشگاه جمهوری شهردوشنبه حامی استقلال 
تاجیکستان بودند. پرسپولیس بزرگی خود را با عبور از حریفی 
نشان داد که عالی بازی کرد. تجربه بین المللی بازیکنان و 
کادرفنی به کمک آمد و بازی صبورانه ای را شاهد بودیم. گل 
تیم روی هوش بالای مهدی ترابی و اشتباه مرگبار دروازه بان 
استقلال به دست آمد. اشتباه محاسباتی این دروازه بان در 
بهترین زمان ممکن رخ داد و گلی که در دقیقه ۹۰ به ثمر رسید 
باعث بهت و حیرت اعضای این تیم شد. فرصت جبران وجود 
نداشت و حریف که برنامه ریزی خوبی کرده بود تا هر طور شده 
صعود کند با اشتباه دروازه بان خود غافلگیر شد و نتوانست به 
هدف خود برسد. البته که تعویض های یحیی گل محمدی 
هم در دقایق پایانی منطقی بود و او از ابتدا تدبیر کرد و تنها 
به رضا اسدی به عنوان بازیکن جدید میدان داد. پرسپولیس 
تیمی باشخصیتی آسیایی و در سه دوره اخیر دو بار به فینال 
مسابقات صعود کرده است. این بار هم انتظار از تیم صعود به 
فینال لیگ قهرمانان است و با تجارب به دست آمده رسیدن 
به قهرمانی نیز دور از دسترس نیست. رقبا از نام پرسپولیس 
هراس دارند و این ترس به سود ماست. به شرطی که با برنامه 
به میدان برویم و بدانیم رقبا دست وپا بسته نیستند و با تمام 
توان آماده دیدار می شوند. الهلال، النصر یا الوحده نمی توانند 
مانع پرسپولیس شوند و بعید می دانم تا مرحله فینال حریفی از 
غرب قاره بتواند جلوی نماینده ایران ایستادگی کند. تیم های  
استقلال و تراکتور از گردونه رقابت های آسیایی کنار رفتند اما 
به نظر من  هر دو نماینده کشورمان نشان دادند چه ظرفیتی 
دارند. با وجود اینکه الهلال و النصر را بسیار بزرگ کرده بودند 
اما در عمل تیم هایی که توصیف می شدند، نبودند. تبلیغ زیادی 
روی قدرت نمایندگان عربستان شد و این موضوع از نظر روانی 
روی استقلال و تراکتور اثر گذشت. فوتبال باشگاهی ایران از 
لحاظ مالی همواره پایین تر از حریفان عربی بوده اما از نظر 
ظرفیت انسانی غنی تر هستیم و اگر برنامه ریزی و سازماندهی 
بهتری داشته باشیم بدون شک در آینده بهتر نتیجه می گیریم. 
رقبا تنها از نظر سخت افزار بهتر هستند اما در دیگر موارد از 
قبل بازنده هستند. بهتر است آنها را بیش از حد بزرگ نکنیم 
تا بازیکنان تیم های کشورمان بدون استرس و دغدغه منفی 
بازی کنند. مطمئن هستم با تدبیر بهتر شاهد درخشش تمامی 

نمایندگان در بازی های لیگ قهرمانان خواهیم بود.

کادرفنی  به پرسپولیس کمک کرد   انتخاب مهدی مهدوی کیا به عنوان سرمربی 
تیم ملی امید با استقبال از سوی اهالی فوتبال 
همراه شد. مجید جلالی کارشناس فوتبال 
کشورمان در این خصوص صحبت کرد. وی 
اعتقاد دارد در کنار مهدوی کیا باید در کادر 
ایشان 2 نوع از مربیان وجود داشته باشند. یک، 
فردی که در حوزه فوتبال پایه کشور صاحب نظر 
است و دوم، فردی که تجربه کار بین المللی را 
داشته باشد و بتواند در بهترین شرایط کمبودها 

را پوشش دهد
  درباره انتخاب مهدوی کیا به عنوان 

سرمربی تیم ملی چه نظری دارید؟
او چهره ای بین المللی است و مسلما برای 
کسب موفقیت، نقش اعضای کادرفنی وی اهمیت 
بسیار زیادی دارد. او می تواند با گروه کاملی از 
مربیان که در اختیارش قرار می گیرد، شرایط را 

به سمت موفقیت پیش ببرد.
  مشکلاتی  برای هدایت تیم ملی امید 
ایران در سال های اخیر وجود داشته است!

مشکلات مشابه بوده است. اول اینکه باشگاه ها 
راغب نبودند در بلندمدت بازیکن به تیم امید 
بدهند و به طورکامل اجازه دهند تا بازیکنان در 
خدمت تیم باشند. برای این موضوع باید فکری 
اساسی شود تا هم باشگاه ها آسیب نبینند و هم 
تیم امید از شرایط مناسبی بهره مند شود. موضوع 
دوم خدمت سربازی و خروج از کشور است. 
فدراسیون باید راه معقولی را برای این موضوع 
پیدا کند. مساله سوم تشکیل تیمی است که 
بتواند چالش های گوناگون را مدیریت کند و در 
مواجهه با اتفاقات غیرمنتظره تصمیمت درستی 
گرفته شود. شاید وارد تورنمنت هایی شویم که 
نتیجه نگیریم اما نباید این موضوع باعث تشنج 
شود و باید اردوها را به گونه ای مدیریت کنیم که 
ثبات در تیم امید افزایش پیدا کند تا شانس این 

تیم بیشتر از گذشته شود.
  تیم ملی امید باید بازی های تدارکاتی 

خوبی نیز داشته باشد!
فدراسیون باید بازی های تدارکاتی را برای 
کنار  در  می کنم  فکر  کند.  فراهم  تیم ملی 
مهدوی کیا باید در کادر ایشان 2 جور از مربیان 
وجود داشته باشند. یک، فردی که در حوزه 
فوتبال پایه کشور صاحب نظر است و دوم، فردی 
که تجربه کار بین المللی را داشته باشد و بتواند 
در بهترین شرایط کمبودها را پوشش دهد. این 
موضوع خیلی مهم است تا در بازی های آسیایی 
که سال آینده در چین برگزار می شود، تیم ملی 
بتواند نتایج خوبی کسب کند. در یکی، دو دوره 
گذشته بازی های تدارکاتی خوبی برای تیم امید 
انجام شده و در این دو سال اخیر به خاطر اثرات 
کرونا بازی هایی کمتری را شاهد بودیم. من فکر 
می کنم با رایزنی مسائل حل شود، ضمن اینکه 

مهدوی کیا روابط بسیار خوبی دارد.

گفــتوگــو
مجید   جلالی:  

مهدوی کیا می تواند 
 در »امید« 

موفق  باشد! 

 فارس: 2 عضو تیم فوتبال استقلال همچنان در کشور 
امارات در قرنطینه حضور دارند. کاروان تیم فوتبال استقلال 
روز سه شنبه گذشته از امارات به تهران بازگشت اما در این 
سفر 2 عضو کرونایی این تیم مجبور شدند در دوبی باقی بمانند. 
دکتر بهزاد نوشادی مربی بدنساز تیم فوتبال استقلال به همراه 
علیرضا رضایی همچنان در هتل محل اقامت آبی پوشان 
قرنطینه هستند و باید تا هفته آینده در امارات باقی بمانند تا از 
آنها تست گرفته شود. تا زمانی که تست این دو نفر منفی نشود 
حق حضور در فرودگاه را نخواهند داشت. در صورت منفی شدن 
تست، این 2 نفر به تهران بازخواهند گشت و در تمرینات 
آبی پوشان که از اواخر هفته آینده آغاز می شود شرکت خواهند 
کرد. تمرینات استقلال توسط کادرفنی این تیم به مدت 6 روز 

تعطیل شده است. 

  مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال یوونتوس نسبت به تمدیدشدن 
قراردادش با این باشگاه ایتالیایی خوشبین است. پائولو دیبالا که 
قرارداد فعلی اش با این باشگاه ایتالیایی در پایان فصل جاری به 
پایان می رسد، پیش از شایعه شده بود که ممکن است از جمع 
آبی واناری ها جدا شود، اما او در تازه ترین اظهارنظرش خبر داد 
طرفین به زودی مذاکرات خود را برسر تمدید قرارداد از سر 
خواهند گرفت. دیبالای 27 ساله که در برتری 3 بر صفر یوونتوس 
مقابل مالموی سوئد در هفته اول مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
اروپا، گل دوم بیانکونری را به ثمر رساند، درباره موضوع تمدید 
قراردادش اظهارداشت: فکر می کنم این هفته ملاقاتی با سران 
باشگاه داشته باشیم. مدیران باشگاه تغییر کرده اند، برای همین 
ما مذکرات را از ابتدا شروع خواهیم کرد. امیدواریم این مذاکرات 
نتیجه خوبی داشته باشد و امیدوارم همراه با خبر خوبی باشد. 
مهاجم آرژانتینی بانوی پیر همچنین به شبکه تلویزیونی 
»مدیاسِت« ایتالیا افزود: من همیشه تلاش می کنم تمام توانم 
را به نمایش بگذارم. طرفین در حال مذاکره برسر امضای قراراد 

جدید هستند، همه ما در 
یک سمت هستیم و 
امیدواریم به نتیجه 
خوبی برسیم. دیبالا 
تاکنــــون در 2۵7 
بازی بـــرای راه راه 
پوشان تــــورین به 

میدان رفته و آمار 1۰2 
گل زده را از خود بـرجای 

گذشته اســـت. او فصل 
جـدید را هــم با دو 

گـل زده و یــــک 
پــاس گل در سه 
بازی آغــاز کرده 

است.

فوتبالداخلی

بینالملل

حمیداستیلی
کارشناس  فوتبال

مربی سپاهان گفت: من و محرم نویدکیا از بچگی باهم 
بزرگ شدیم، مثل برادر می مانیم و بارسنگینی روی دوش 
ماست، اما بازهم کارکردن با او لذتبخش است. محمود 
کریمی اظهارکرد: ما تیمی را تحویل گرفته بودیم که آماده 
بود و نفرات خوبی داشت و به نظر من آقای قلعه نویی تیم 
خوبی بسته بود و بعداز آن محرم این تیم را تحویل گرفت. ما 
فقط یک مقدار روش بازی را عوض کردیم و بچه ها خوب کار 
کردند. شرایط باشگاه هم باآمدن آقای ساکت ایده آل شد و 

نظم و انضباط خیلی خوبی گرفت. باید از هیات مدیره مان هم 
تشکر کنم. او ادامه داد: شرایط ما در لیگ بیستم خیلی خوب 
شروع و خیلی خوب تمام شد. یک رقابت جانانه با پرسپولیس 
داشتیم که در تاریخ لیگ برتر کم نظیر بود که یک تیمی با 
این امتیاز نتواند قهرمان شود. ما قبلا با 67 امتیاز قهرمان 
شده بودیم اما این اتفاق در لیگ 1۸ تیمی رخ داد اما این که 
پرسپولیس با 67 امتیاز در لیگ 16 تیمی قهرمان شد واقعا 
بی سابقه بود. این یک رقابت جالب بود و خداراشکر که این 

رقابت جوانمردانه تمام شد. با وجود همه حرف وحدیث ها 
رقابت ما و پرسپولیس جوانمردانه تمام شد. مربی سپاهان  
گفت: ما سعی کردیم که کمترین تغییرات را داشته باشیم و 
در فصل نقل وانتقالات سه چهار بازیکن ما رفتند اما بهترین 
کاری که می توانستیم انجام دهیم این بود که با کمترین 
تغییرات ادامه دهیم. از عملکرد تیم در فصل نقل وانتقالات 
راضی هستیم و باید از باشگاه هم تشکر کرد که بازیکنان 
مدنظر را جذب کرد. کریمی اضافه کرد: در مورد تیم هم 
امسال تیم های خوبی بسته شده اند و مثلا گل گهر سیرجان 
هم تیم بسیار باکیفیتی را دارد. استقلال، پرسپولیس و 
سپاهان هم همیشه مدعی بوده اند و خیلی از تیم ها هم سعی 
کردند اشتباهات و مشکلات  سال گذشته شان را ترمیم کنند.

محمود   کریمی:  

رقابت پرسپولیس و سپاهان جوانمردانه تمام شد 

 »سجادی« برخلاف »گودرزی« و  »سلطانی فر«  عمل می کند؟ 

بازگشت  »دادکان«  به  پرسپولیس؟

امیررضا   واعظ آشتیانی:

پای  مدیران  ورزش  روی »مین«  سرخابی ها!

آرمان ملی: در روزهای گذشته و با توجه 
به استعفای »سمیعی« از مدیرعاملی باشگاه 
پرسپولیس نام گزینه های مختلفی برای کرسی 
مدیریت این باشگاه مطرح شده که البته در این 
بین نام »دادکان« مثل همیشه بیشتر از دیگران 

به چشم می خورد. 
  استعفای  سمیعی

جعفر سمیعی که نزدیک به 1۰ ماه پیش 
پرسپولیس  مدیرعامل  به عنوان  را  کارش 
شروع کرد،  با توجه به تغییرات شکل گرفته 
در بدنه دولت از سمت خود استعفا داد تا 
دست حمیدسجادی را به عنوان وزیرورزش 
برای انتخاب مدیرعامل جدید بازکند. او که 
بعداز استعفای خود از این سمت در باشگاه 
حاضر نشده بود و کارها را مجید صدری عضو 
هیات مدیره این باشگاه دنبال می کرد، پس از 
مراجعه به باشگاه برای انجام کارهای اداری سفر 
تیم پرسپولیس به تاجیکستان با انتشار بیانیه ای 
که از طریق سایت رسمی  باشگاه پرسپولیس 
منتشر شد از سمت مدیرعاملی این باشگاه 
کنار رفت تا دوران مدیرعاملی او در پرسپولیس 
به بیش از 1۰ ماه نرسد. اما نکته ای که در 
صحبت های سمیعی وجود دارد این است که او 
پیش از این و قبل از پایان رسمی  دولت دوازدهم 
از سمتش استعفا کرده و از مسعود سلطانی فر 
خواسته بود تا بعداز بازی آخر پرسپولیس 
در لیگ مقابل پیکان استعفای او را بپذیرد 
که وزیر وقت ورزش با درخواست او مخالفت 
کرد. سمیعی در این بخش از صحبت هایش 
در رابطه با استعفایی که به سلطانی فر داده 
بود، اینگونه توضیح داد:  ماموریت من درست 
در پایان بازی با پیکان در هفته سی ام لیگ به 
اتمام رسید. همان زمان هم موضوع را به دکتر 
سلطانی فر وزیر وقت ورزش وجوانان اعلام کردم، 
اما ایشان توصیه کردند بهتر است چند روز دیگر 
هم بمانم. از طرف دیگر، نقل وانتقالات هم در 
پیش بود و نمی توانستیم به همین راحتی از 
کنار این پروژه عبور کنیم. پس، با وجود اتمام 
ماموریت، بازهم ماندم تا کارها را پیش ببرم. 
بعداز جذب بازیکن و حل مشکلات مربوط به 
سفر تاجیکستان، در دیدار با دکتر سجادی، 
وزیر جدید ورزش وجوانان موضوع استعفا را 
مطرح کردم و به ایشان گفتم دیگر نمی توانم در 

خدمت پرسپولیس باشم.
  نظر  پیشکسوت

یک پیشکسوت گفت: با توجه به شرایط 
پرسپولیس باید مدیرعامل سریع تر انتخاب 
شود و از این طرف به آن طرف کردن مدیریت 
به سود تیم نیست. محمد زادمهر عضو سابق 
هیات مدیره پرسپولیس درمورد اظهارات حمید 
سجادی مبنی بر اینکه به اعضای هیات مدیره 
سرخابی ها اعتماد دارد و به نظر می رسد با این 
حرف وزیرورزش فعلا قصدی برای انتخاب 
مدیرعامل پرسپولیس ندارد، پاسخ داد: قطعا 
ثبات مدیریت به ثبات تیم هم کمک می کند 
و این دو لازم و ملزوم هم هستند. همانگونه که 
سجادی مانند دولتمردان قبلی قول داده که این 
باشگاه ها به بخش خصوصی واگذار می شوند، 
باید امکانات و تسهیلات تحقق این اتفاق را هم 
فراهم کند تا به دست بخش خصوصی واقعی 
بیفتند. زادمهر اضافه کرد: آنچه مشخص است، 
پرسپولیس فقط یک اسپانسر دارد که قرارداد 
آن هم در حال فسخ است. مدیران باشگاه اجازه 
ندارند از جای دیگری هم پول تهیه کنند و باید 
پولی هم که از همین اسپانسر یا اسپانسر بعدی 
تامین می شود، مدیریت شود. تمام مدیرانی 
که به این باشگاه می آیند، قصد خدمت دارند 
اما بدهی های زیاد کار آنها را سخت می کند. 
از این طرف به آن طرف کردن مدیریت هم 

نمی تواند کار را جلو ببرد و باید زودتر مدیرعامل 
قطعی انتخاب شود. مهمترین وظیفه مدیریت 
باشگاه هم تامین منابع مالی است و انتخاب 

سریع تر مدیرعامل به سود پرسپولیس است.
  شایعات

بعداز استعفای جعفر سمیعی از مدیرعاملی 
باشگاه پرسپولیس گمانه زنی ها و شایعات برای 
جانشین سمیعی مطرح شد و اکنون شنیده 
می شود اگر شرایط اجازه بدهد این احتمال 
وجود دارد محمد دادکان مدیریت سرخپوشان 
را برعهده می گیرد.  دادکان سابقه بازی در 
پرسپولیس را دارد و او به عنوان بازیکن، 1۰1 
بار برای سرخپوشان  به میدان رفته  است و در 
این مدت در پست مدافع 2 گل برای تیمش 
به ثمر رساند. همچنین دادکان سابقه ریاست 
فدراسیون فوتبال، معاون ورزش دانشگاه 
آزاداسلامی ، عضو هیات رئیسه کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و عضو کمیته لیگ حرفه ای 
کنفدراسیون فوتبال آسیا را در کارنامه ورزشی 

خود دارد.
  واکنش  دادکان 

در  حضورش  شایعه  مورد  در  دادکان 
پرسپولیس گفت: من قبلا هم به »خبرورزشی« 
گفته بودم که پرسپولیس را با یک بشکن 
می توان اداره کرد؛ ولی متاسفانه نمی خواهند 
چنین اتفاقی رخ دهد. اینجا پول می آید و 

می رود اما چه کسی پول گذاشته و رفته است؟ 
من وقتی در فدراسیون بودم به سال 13۸۵ 
یعنی حدود 1۵ سال پیش پنج میلیارد تومان 
پول گذاشتم و رفتم. دادکان در ادامه افزود: 
یک نماینده مجلس پیش وزیر سابق ورزش 
رفت و گفت دادکان را بیاورید تا پرسپولیس را 
نجات بدهد اما وزیر سابق ورزش به او گفته بود 
آقای دادکان اصلا مرا قبول ندارد که بخواهد 
کار کند! البته طبیعی هم هست که اینها مرا 
قبول نداشته باشند من آدمی  هستم که به 
منافع فوتبال فکر می کنم و کارنامه ام مشخص 
است. من سال ها در فدراسیون کار کردم و یک 
ریال برای فوتبال پول نگرفتم. شما یک رئیس 
سازمان تربیت بدنی و کمیته المپیک را پیدا 
کنید که بتواند ادعا کند به فدراسیون بنده پول 
داده است. من بایرن مونیخ و تیم ملی آلمان 
را به تهران آوردم و برای فوتبال ایران اعتبار 
خریدم. شاید جالب باشد بدانید 2۴ سالم بود 
که در سال ۵۸ مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
شدم و کمتر کسی این موضوع را می داند. اما 
حرفم این است که الان آقای سجادی برای 
مبارزه با فساد آمده است شعار آقای رئیسی 
هم همین مبارزه با فساد بود و حالا که این 
طور است از ایشان می خواهم که فساد را نه در 
۸ سال گذشته بلکه در 16 سال گذشته به طور 
دقیق و موشکافانه بررسی کند هرچند که 
می دانم این اقدامات را انجام نمی دهند! رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال در ادامه گفت: آقای 
سجادی باید پرونده ویلموتس را به دقت بررسی 
کند. متاسفانه پای خیلی ها در این پرونده 
گیر است و به همین دلیل است که می گویم 
یکسری اقدامات انجام نمی شود. دادکان گفت: 
بررسی پرونده های مالی در سازمان تربیت بدنی، 
وزارت ورزش، فدراسیون فوتبال و دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال در 16 سال گذشته 
وظیفه آقای سجادی است. وی اضافه کرد: 
در مورد پرسپولیس هم باید تاکید کنم که 
من حاضرم بدون یک ریال کمک از این و آن 
این باشگاه را اداره کنم، البته بدهی های قبلی 
را آقایان باید بپردازند ولی با توجه به جمیع 
جهات و اینکه من از رئیس جمهور نشان لیاقت 
گرفتم و به خاطر خدماتی که انجام دادم، مسلما 

پرسپولیس را به من نمی دهند؟!

قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی گفت: در انتخاب بعضی 
از اعضای هیات مدیره استقلال معامله سیاسی صورت گرفته و 

تغییرات در شرایط فعلی می تواند این شائبه را از بین ببرد.
  ورزش  کشور 

 امیررضا واعظ آشتیانی در خصوص چالش مهم این روزهای 
ورزش کشور که انتخاب مدیران برای 2 باشگاه استقلال و 

پرسپولیس است و همچنین اظهارنظر حمید سجادی 
در عرض کمتر از 1۰ روز پیرامون تغییرات در استقلال و 
اینکه او نظرش را تغییر داده است، اظهارداشت:  مسئولان 
وزارت ورزش باید بدانند هر صحبتی در مورد موضوعات 

مختلف انجام می دهند، باید به شکلی باشد 
که در آینده این صحبت ها نقض نشود. این 

موضوع هوشمندی زیادی را می طلبد زیرا 
رسانه ها از هوش بالایی برخوردار هستند 
و از تناقض در اظهارات مسؤولان ورزش 

کشور بهره برداری خواهند کرد.
  دولت ها 

و  استقلال  موضوع  افزود:  وی 
پرسپولیس در تمام دولت ها بسیار 

مهم بوده و وزرای ورزش در دولت های مختلف باید بدانند این دو 
باشگاه همانند مینی هستند که وزرا روی آنها راه می روند. طبیعتا 
باید با احتیاط کامل در مورد آنها تصمیم گیری شود و اگر قولی 
داده شده؛ باید به آن عمل کنند. تجربه نشان داده حواشی دو تیم 
بیشترین چالش را برای وزارتخانه ایجاد می کند و بهترین راه برای 
جلوگیری از این چالش ها این است که انتخابات در دو 
باشگاه با تدبیر صورت بگیرد که بعدا مسئولان مجبور 

به تغییرات نشوند.
  فرصت طلبی 

قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی تاکید کرد: 
متاسفانه در فضای فعلی ورزش کشور فضای مجازی 
دنبال  عده  یک  و  است  تاثیرگذار  هم 
فرصت طلبی برای سوءاستفاده از ورزش 
هستند بنابراین وزارت ورزش باید به 
افرادی که چنین نیتی دارند فرصت نداده 
و کسانی را که به دنبال فرصت طلبی 
از دو باشگاه هستند را خلع سلاح کند. 
آشتیانی یادآور شد: متاسفانه در دوره  
گذشته افرادی به عنوان مدیران دو 

باشگاه پرسپولیس و استقلال انتخاب شدند که به جای آنکه یار و 
کمک باشند بیشتر تبدیل به بار شده بودند. 

  مشکلات  مدیریتی 
مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در خصوص مشکلات مدیریتی 
این باشگاه طی سال های اخیر عنوان کرد: در انتخاب بعضی از 
اعضای هیات مدیره استقلال در دوره های گذشته معامله سیاسی 
صورت گرفته است. اگر موضوع سیاسی نبوده قطعا تغییرات در 
شرایط فعلی می تواند حسن نیت وزارت ورزش را نشان بدهد و این 
شائبه را از بین ببرد. به نظر من با یک زمان مشخص و منطقی اعضای 
هیات مدیره استقلال و پرسپولیس هرچه زودتر باید مشخص شوند 
که اگر این اتفاق در زمان مناسب صورت نگیرد، این موضوع تبدیل 

به یک پاشنه آشیل برای وزارت ورزش خواهد شد.
حواشی  

قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی خاطرنشان کرد: بارها گفته ام 
استقلال و پرسپولیس باشگاه نیستند بلکه دو تیم فوتبال هستند 
اما میزان حواشی آنها عجیب است زمانی می توان گفت این تیم ها 
باشگاه شده اند که برای آنها مجمع تشکیل شود و سپس هیات مدیره 
از داخل مدیرعامل را انتخاب کند. اگر هم انتخابی صورت می گیرد 
مُرّقانون در آن اجرا شود و مدیرعامل نیز یکسال مالی را سپری کند 
و از سوی دیگر حسابرس وزارت ورزش براساس گزارش مشخص 
خیلی راحت می تواند مشخص کند که آیا یک مدیرعامل موفق 
بوده یا خیر، اما اگر قرار است رویه مثل دوره های گذشته باشد و 
مدیران دو باشگاه بر اساس روابط انتخاب شوند امیدی به موفقیت 

دو باشگاه نیست.

     ناجی  فوتسال
علیرضا صمیمی دروازه بان باتجربه تیم ملی فوتسال 
که طی سال های اخیر همواره نامش در بین برترین 
دروازه بانان جهان دیده شده، ستاره شماره یک بازی 
با صربستان بود. گلر تیم ملی که با شماره 2 در ترکیب 

حضور داشت بارهاوبارها ناجی دروازه ایران شد.

         کابین خلبان 
مهدی عبدی مهاجم پرسپولیس در کابین خلبانی به 
ایران برگشت. عبدی در بازگشت به ایران تجربه جالبی 
را به دست آورد. او در پرواز اختصاصی این تیم از دوشنبه 
به تهران با دعوت مسئولان پرواز به کابین خلبانی مواجه 

شد و عکسی هم از این پرواز و تجربه جالب گرفت.

          واکسن
اعضای تیم گل گهر با حضور در کارخانه گل گهر 
واکسن کرونا زدند. شاگردان امیرقلعه نویی چند روزی 
می شود که پس از پشت سرگذاشتن 2 هفته تمرین در 
کمپ الیاف شهریارتهران، کارشان را در سیرجان دنبال 

می کنند و  آماده حضور در رقابت های لیگ هستند. 
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